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1 Aanbiedingsbrief 

"Programmabegroting 2019-

2022"

Hoe komt het dat het College er niet in is geslaagd, ondanks het aanbrengen 

van zonnepanelen, op de energiekosten van het Stadskantoor te bezuinigen? 

Moeten we rekenen met een structureel effect?

Bob Vooralsnog is de verwachte energiebesparing in 

2018 nog niet uitgekomen. Voornaamste oorzaak 

was de nog niet tot stand gekomen aansluiting 

wegens complicaties met de netwerkbeheerder. 

Inmiddels is dit probleem verholpen. Het 

daadwerkelijke energieverbruik over 2018 zal 

aan het einde van het jaar bekend zijn.  Geen 

structureel effect.

2 Aanbiedingsbrief 

"Programmabegroting 2019-

2022"

Er heeft een inventarisatie plaatsgevonden van de lichtmasten. Wat levert 

dat op in het meerjarenperspectief? Het komt niet terug in de begroting.

Bob In de aanbiedingsbrief wordt niet over 

lichtmasten besproken. De inventarisatie heeft in 

2018 plaats gehad en wordt als zodanig 

benoemd in de bestuursrapportage 2018.

3 Aanbiedingsbrief 

"Programmabegroting 2019-

2022"

Er zijn (worden) kosten gemaakt voor een geluidsscherm. Welk scherm is 

dat?  Waarom wordt het geld nu uitgekeerd, terwijl het in het verleden niet 

gebeurde?

Bob In de aanbiedingsbrief wordt niet over een 

geluidsscherm gesproken. Is beantwoord in 

forum  8 okt 

4 6 Realistisch ramen programma 3 

(sociaal domein), no. 2-7

We missen hierbij de onderbouwing. Is die nog te geven? Walther/Bob Het budget is gebaseerd op de werkelijke 

uitgaven 2017 en daarmee realistisch

5 6 Realistisch ramen programma 3 

(sociaal domein), no. 2-7

Bedragen voor PGB, Jeugd en WMO blijven hetzelfde, is dat realistisch? Walther/Bob Ook de budgetten voor de PGB, voor Jeugd en 

voor de Wmo worden vanaf 2019 realistisch 

geraamd.

6 7 Bestuurlijke ontwikkelingen, 

no. 10

Hoe gaat het College om met ecologisch maaien en worden omwonenden 

erbij betrokken? Burgerparticipatie?

Walther Nu de ambtelijk gevraagde groen blauwe notitie 

(vooraalsnog) niet is gekozen zal met een meer 

pragmatische insteek volstaan moeten worden. 

Waar zinvol zullen omwonenden betrokken 

worden

7 8 Onvermijdbare ontwikkelingen, 

no. 19

Wat is er mis met Key2Burgerzaken? Vervanging kost 25K, waarom is dat 

nodig? Is ook hier de verdeling 1/6 - 5/6 met Woerden toegepast?

Walther Het systeem wordt niet langer onoderhouden en 

wordt de komende 2 jaar uitgefaseerd. Hiervoor 

in de plaats komt Portaal Burgerzaken waardoor 

we voldoen aan de digitale agenda 2020. Ook 

hier is de verdeling aangehouden

8 8 Onvermijdbare ontwikkelingen, 

no. 21

Is de bijdrage VRU cumulatief of is het een jaarlijkse verhoging t.o.v. de 

bijdrage van 2018?

Bob Een jaarlijkse verhoging t.o.v de bijdrage in 2018.

9 8 Onvermijdbare ontwikkelingen, 

no. 22

Verhoging tarieven huishoudelijke hulp: Uit onderzoek is gebleken dat de 

door Oudewater gehanteerde tarieven onder het landelijk gemiddelde lagen. 

Deze zijn in 2018 gecorrigeerd. Betekent de verhoging van de tarieven in 

2019 een verhoging van het uurloon of wordt daardoor ook de inzet van 

huishoudelijke hulp verbeterd?

Walther Het tarief is in 2018 aangepast (verhoogd) n.a.v. 

de Algemene Maatregel van Bestuur. Hiermee 

zijn de tarieven conform de geldende cao. De 

kwaliteitseisen zijn niet aangepast. Voor 2019 is 

er een nieuwe inkoopprocedure voor HH 

opgestart. 

Technische vragen over programmabegroting 2019-2022

Fractie:  De Onafhankelijken



10 10 Punten vanuit het 

coalitieakkoord, no. 44

de omschrijving bij 44 is dezelfde als bij 27; klopt dat wel, missen we niet een 

omschrijving bij 44?

Walther/Bob Bij de toelichting van 44 is abusievelijk die van 

punt 27 gebruikt. De toelichting bij 44 moet zijn: 

De maatregelen volgend op de evaluatie toegang 

sociaal domein vergen een investering van € 

250.000. De dekking wordt gevonden in de 

reserve sociaal domein.

11 11 Afval en reiniging Waarom is op het moment het verwerken van afval niet kostendekkend? Dit 

was toch het uitgangspunt voor het uitbreiden van afvalscheiding met plastic 

en blik, waardoor er minder brandbaar afval (duur) zou worden ingezameld? 

We beginnen met een achterstand op ons tarief, dat is toch raar?

Bas De Afvalstoffenheffing is momenteel 

kostendekkend. Echter de inzamelkosten nemen 

toe, zo blijkt uit de recent afgeronde 

aanbesteding en ook de verwerkingskosten voor 

restafval stijgen. Dit komt enerzijds door een 

dalende verwerkingscapaciteit en anderzijds 

door een stijging van de ‘verbrandingstax’ (een 

door het Rijk opgelegde belasting op het 

verbranden van afval),

Bovendien zijn de komende jaren grote 

investeringen noodzakelijk. De minicontainers én 

verzamelcontainers zijn versleten en aan 

vervanging toe. 

Maatregel die leiden tot restafvalreductie, zoals 

inzamelen van PMD, dempen het effect van de 

kostenstijging maar kunnen deze niet opheffen. 

Ergo: als we geen PMD in zouden zamelen 

zouden de verwerkingskosten nog hoger 

uitvallen.

12 14 Bestuur, dienstverlening en 

veiligheid; 1. Kern van het 

programma

hier, en vaker in dit stuk, wordt verwezen naar  de strategische visie 

"Oudewater is zijn toekomst waard; Deze visie is er al vele jaren;hoe oud is 

deze visie? Wordt het onderhand tijd voor een nieuwe,geactualiserde, 

strategische visie?

Walther/Bob Hoewel de gesignaleerde onderwerpen nog 

toepasselijk zijn is het document gedateerd.  

Actualiseren is een kwestie van prioriteren

13 29 Sociaal Domein, 1. Kern van het 

programma

Wat verstaat het College onder transformatie sociaal domein? Walther/Bob Onder de transformatie wordt verstaan: het met 

elkaar ontwikkelen van passende en 

samenhangende zorg en ondersteuning. 

14 49 Programma 4, thema Recreatie 

en toerisme

Wij missen hier bij Inspanningen het opnieuw instellen van de TCPO en een 

nieuw Platform Welzijn, waarvoor alle verenigingen zouden worden 

uitgenodigd. Waarom zijn deze niet meegenomen?

Bas/Walther Mogelijkheden voor een nieuw Platform Welzijn 

worden verkend. TCPO wordt in ere hersteld

15 56 Programma 5, thema 

Onderwijs

Waarom wordt bij Inspanningen vermeld dat er een onderzoek wordt 

gedaan naar de wenselijkheid van de vorming van een integraal 

kindercentrum (IKC)? Aan welke school wordt daarbij gedacht?

Bob De gemeente Oudewater en al haar 

onderwijspartners willen dit concept in de 

breedte gaan verkennen omdat zij denken dat 

jongeren in Oudewater geholpen zijn met 

structuren buiten het reguliere onderwijs. Er 

wordt gedacht aan een IKC voor heel Oudewater 

samen met alle scholen

16 62 Programma 6, thema 

Woningbouw en ontwikkeling

Bij Inspanningen wordt gesproken over het ‘opstellen van bouwplannen in 

overleg met stakeholders. Dit is niet conform het coalitieprogramma. 

Bouwplannen worden niet samen met de stakeholders opgesteld. De 

gemeente maakt deze visie en wordt als uitgangspunt met kaders in de raad 

vastgesteld. Natuurlijk volgt in de uitvoering het gesprek met alle 

stakeholders.Waarom is hier het coalitieakkoord niet gevolgd?

Bob Dat is een redactionele omissie. Het 

coalitieakkoord is leidend. Een erratum op de 

begroting wordt nagestuurd. 



17 62 Programma 6, thema 

Woningbouw en ontwikkeling

Waarom is bij Inspanningen “dorpsvisie Hekendorp” niet opgenomen? zou 

volgens ons hier wel thuishoren.

Bob Dorpsvisie Hekendorp wordt ondersteund met 

en subsidie in het kader van leefbaarheid en 

sociale samenhang en wordt onverkort 

gerealiseerd. Dit zal in het erratum worden 

opgenomen

18 78/79 Rechten, ad 3: Marktgelden Op blz. 78 staat vermeld dat de marktgelden met 5% worden verhoogd. In 

het staatje op blz. 79 echter worden de baten in 2019 verlaagd (2018 euro 28 

naar 2019 euro 23). Hoe zit dat?

Walther De reden is de werkelijke opbrengsten van 

laatste 4 jaar. De begrote baten zijn te hoog 

ingeschat de laatste jaren. 

19 79 Rechten, ad 4: Bruggelden Hoe kan het dat de kosten in 2019 t.o.v. 2017 bijna zijn verdubbeld? Waar 

komt dat vandaan?

Walther Dit is vanwege de extra kosten van de nautisch 

opgeleide brugbedienaar.

20 79 Rechten, ad 4: Bruggelden Waar zijn de baten in 2017 gebleven? Walther De bruggelden in 2017 zijn geïnd door Ferm 

Werk en in 2018 afgedragen aan de gemeente. 

Op de balans in de jaarrekening 2017 is dit 

bedrag als vordering opgenomen.


